
 

 

Inloopbijeenkomst asielopvang – 12 september 2024  
 
Algemeen 
Zo’n 70 omwonenden bezochten op donderdag 12 september 2024 de inloopbijeenkomst over de 
mogelijke asielopvang in het Fletcher Hotel Steenwijk.  
De bijeenkomst was georganiseerd om vroegtijdig in het proces vragen, zorgen, meningen en 
reacties op te halen over de mogelijke asielopvang op deze locatie. Nog voordat de raad er een 
besluit over neemt. Het verslag van de bijeenkomst wordt om die reden toegevoegd aan de 
vergaderstukken van de raad.  
 
Verslag 
Dit verslag bestaat uit 2 delen. We geven eerst in het algemeen weer hoe de inloopbijeenkomst is 
verlopen en hoe er in het algemeen is gereageerd op de mogelijke asielopvang in het Fletcher 
Hotel. Daarna geven we een overzicht van de vragen die zijn gesteld en de antwoorden daarop.   
 
Wat hebben we opgehaald tijdens de inloopbijeenkomst? 
Tijdens de avond zijn meerdere opmerkingen gemaakt over het verspreidingsgebied van de 
uitnodiging voor de inloopbijeenkomst. Deze uitnodiging is naar 200 woonadressen gestuurd in de 
wijk Woldmeenthe. Er bleek tijdens de avond – waarbij ook omwonenden zonder persoonlijke 
uitnodiging aanwezig waren – een duidelijke behoefte aan een groter verspreidingsgebied. Bij de 
vragen en antwoorden komen we daarop terug.  
 
Vrijwel alle aanwezigen gaven aan dat de opvang van Oekraïense vluchtelingen – die nu in het 
Fletcher Hotel is georganiseerd – goed verloopt. Er wordt geen overlast ervaren. Als reden 
daarvoor werd met name genoemd dat de Oekraïners over het algemeen aan het werk zijn. Zij 
hebben daarmee een dagbesteding. Ook de korte lijnen naar de lokaal bekende beveiliging (GL-
Security van Gerry Lubbelinkhof) als er vragen of opmerkingen zijn, wordt als positief ervaren. 
Dat leidde meerdere keren tot de opmerking dat men liever heeft dat het Fletcher Hotel voor 
Oekraïense vluchtelingen ingezet blijft.  
 
Er zijn tijdens de avond veel vragen gesteld die betrekking hebben op veiligheid. De doelgroep 
asielzoekers wordt als een andere doelgroep ervaren dan de huidige ‘bewoners’ van het Fletcher 
Hotel. Meerdere omwonenden gaven aan dat draagvlak voor de opvang van Oekraïense 
vluchtelingen niet automatisch betekent dat er ook draagvlak is voor asielopvang. De vrees is dat 
de groep asielzoekers voornamelijk zal bestaan uit jongens/mannen die geen dagbesteding hebben 
en uit verveling of vanuit andere motieven in de omgeving voor problemen zullen zorgen. Daarbij 
is er weinig vertrouwen dat het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) dit in goede banen 
kan leiden. Vanuit de aanwezige ondernemers werd een dringend beroep gedaan op de gemeente 
als het gaat om de zorg voor een goede beveiliging (met eventueel camerabewaking en meer 
toezicht) en een veilige buurt. Ook bij omwonenden is dit een belangrijk thema.  
 
Er bleek over het algemeen begrip voor de zoektocht van de gemeente om te kijken naar 
opvangplekken voor asielzoekers. Dat de gemeente daarin een opgave heeft, werd herkend. Wel 
vroeg een aantal omwonenden zich af waarom de gemeente de besluitvorming rondom de 
Spreidingswet niet afwacht. Bij een mogelijke afschaffing van deze wet zou de verplichting voor de 
opvang van asielzoekers verdwijnen. Andere aanwezigen gaven aan dat de situatie in Ter Apel 
daardoor niet verandert.  
 
 



 

 

Een aantal aanwezigen heeft behoefte aan meer informatie voordat zij zich kunnen uitspreken over 
asielopvang in het Fletcher Hotel voordat de raad een besluit neemt. Daarbij gaat het om 
informatie over onder meer de samenstelling van de groep asielzoekers, dagbesteding, beveiliging 
en antwoord op vragen als wie organiseert de asielopvang (COA of gemeente). Ook hierop komen 
we bij de vragen en antwoorden terug. 
 
Vragen en antwoorden  
 

Vraag Antwoord  
Communicatie / participatie  
Waarom hebben jullie de 
uitnodiging voor deze avond 
niet veel breder verspreid 

Bij het bepalen van het verspreidingsgebied in de 
Woldmeenthe hebben we het water bij de Raadssingel en de 
Poterne als ‘natuurlijke scheiding’ in de wijk beschouwd. 
Alle ongeveer 200 huishoudens binnen deze cirkel hebben 
een uitnodiging in de brievenbus gekregen. Daarnaast zijn de 
omliggende bedrijven bij en de bewoners achter het Fletcher 
Hotel voor de inloopbijeenkomst uitgenodigd. Tijdens de 
avond hebben meerdere bewoners aangegeven een groter 
verspreidingsgebied logischer te vinden. Dit heldere signaal 
is voor ons reden geweest om het verslag van de 
inloopbijeenkomst naar alle bewoners van de Woldmeenthe 
te sturen.  

Waarom zijn jullie deze avond 
niet begonnen met een 
algemene presentatie, aan de 
hand waarvan er daarna vragen 
gesteld konden worden   

De bedoeling van de inloopbijeenkomst was vragen, zorgen, 
meningen en reacties op de halen over de mogelijke 
asielopvang in het Fletcher Hotel. Onze ervaring is dat bij 
een algemene presentatie niet iedereen zich even vrij voelt 
om zich uit te spreken. We hebben iedereen zoveel mogelijk 
op een laagdrempelige manier de gelegenheid willen geven 
om vrijuit te reageren en alle vragen te stellen en 
opmerkingen te maken die er leven.   

In de uitnodigingsbrief wordt 
gesproken over draagvlak. Maar 
er is geen draagvlak. Waarom 
denken jullie dat dat er wel is 

We hebben in de uitnodigingsbrief gedoeld op het draagvlak 
dat er is voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen. Dit 
draagvlak bleek ook tijdens de inloopbijeenkomst. Vrijwel 
alle aanwezigen gaven aan geen problemen te hebben met de 
huidige opvang die in het Fletcher Hotel wordt 
georganiseerd. We zijn ons ervan bewust dat draagvlak voor 
de opvang van Oekraïense vluchtelingen niet automatisch 
betekent dat er ook draagvlak is voor asielopvang. Daarom 
hebben we deze inloopbijeenkomst georganiseerd om de 
reacties te peilen. Tijdens de avond bleek er weerstand tegen 
asielopvang. Veel aanwezigen gaven aan liever de huidige 
opvang van Oekraïense vluchtelingen te willen voortzetten 
dan deze ‘in te ruilen’ voor de opvang van asielzoekers. Een 
aantal aanwezigen gaf aan niet tegen asielopvang te zijn, 
maar daar wel voorwaarden (met name rond beveiliging en 
dagbesteding) aan te willen stellen. Een enkeling gaf tijdens 
de inloopbijeenkomst aan voorstander te zijn van 
asielopvang in het Fletcher Hotel.   



 

 

Kan er – als de raad een besluit 
genomen heeft – een avond voor 
de buurt worden georganiseerd 
waarin informatie wordt 
gegeven over hoe de opvang in 
z’n werk gaat 

Ja. Op het moment dat er daadwerkelijk asielopvang in het 
Fletcher Hotel komt, organiseren we een 
informatiebijeenkomst. Eerst moet de gemeenteraad 
daarover nog een besluit nemen. Als de gemeenteraad 
besluit om het Fletcher Hotel aan te bieden voor asielopvang, 
moet ook het COA nog besluiten of deze locatie daarvoor 
geschikt is. Als dat zo is, dan worden er door de gemeente  
met het COA afspraken gemaakt over hoe de opvang wordt 
georganiseerd. Op dat moment hebben we meer – ook 
praktische – informatie. Die informatie zullen we in een 
bijeenkomst met de buurt delen.   

Waarom is er niet meer 
informatie waar we op kunnen 
reageren; voor mijn gevoel gaat 
het nu te vroeg naar de raad  

We hebben omwonenden de gelegenheid willen geven om – 
voordat de raad een besluit neemt – hun vragen, zorgen, 
meningen en reacties te geven. Veel informatie is pas bekend 
op het moment dat er afspraken worden gemaakt met het 
COA. En dat kan pas als de raad heeft besloten om het 
Fletcher Hotel aan te bieden voor asielopvang en als het COA 
heeft bepaald of dit inderdaad een geschikte locatie is. Zover 
is het nog niet. We staan nu nog aan het begin van dat traject.  

Waarom is Steenwijk 
Vestingstad niet uitgenodigd 
voor deze 
informatiebijeenkomst  

We hebben ons bij deze inloopbijeenkomst willen richten op 
de directe omgeving. Daarom zijn ook de omliggende 
bedrijven uitgenodigd. Op het moment dat er asielopvang in 
het Fletcher Hotel komt, zullen we met meerdere partijen – 
waaronder Steenwijk Vestingstad – in overleg gaan om te 
kijken hoe we de opvang op een goede manier kunnen laten 
verlopen en welke rol deze partijen daarbij kunnen spelen.   

Wat wordt er gedaan met de 
opmerkingen die ik tijdens deze 
avond maak 

We maken een verslag van deze inloopbijeenkomst. Dit 
verslag voegen we toe aan de vergaderstukken van de raad. 
De raad weet op die manier wat we hebben opgehaald 
tijdens deze avond.  

  
Opvanglocatie   
Waarom is voor het Fletcher 
Hotel gekozen  

De gemeenteraad heeft het college van B&W meegegeven om 
te zoeken naar een locatie voor asielopvang die: 
- kleinschalig is 
- dichtbij voorzieningen ligt 
- draagvlak heeft  
Het Fletcher Hotel is op dit moment al een opvanglocatie. In 
de praktijk merken we dat dit goed verloopt. De locatie biedt 
ruimte voor kleinschalige opvang en ligt dichtbij de 
voorzieningen in het centrum van Steenwijk. Dat er 
draagvlak is voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen 
hoeft niet automatisch te betekenen dat er ook draagvlak is 
voor de opvang van asielzoekers. Daarom hebben we deze 
inloopbijeenkomst georganiseerd om reacties, meningen en 
vragen te horen.  

Heeft de gemeente nog meer 
locaties op het oog voor 
asielopvang 

Het is niet eenvoudig om geschikte locaties te vinden. We 
willen dat zorgvuldig doen en niet lukraak. Op dit moment 



 

 

hebben we alleen het Fletcher Hotel voor asielopvang op het 
oog.  

Waarom kan het Fletcher Hotel 
niet een opvanglocatie voor 
Oekraïense vluchtelingen 
blijven en gaan de asielzoekers 
naar een andere locatie 
(bijvoorbeeld de Vijverhof) 

De Oekraïense vluchtelingen verblijven al geruime tijd in het 
Fletcher Hotel. Vaak moeten zij een kamer delen met iemand 
die niet tot het gezin of de familie behoort. Dat is geen 
optimale situatie. Daarom willen we voor de Oekraïense 
vluchtelingen een oplossing die wat meer zelfstandigheid 
biedt, zoals in de Vijverhof. De Oekraïense vluchtelingen 
hebben aangegeven dit ook graag te willen.    

Wat gebeurt er met het Fletcher 
Hotel als de asielopvang is 
afgelopen 

Het Fletcher Hotel wordt maximaal 5 jaar voor asielopvang 
ingezet. Daarna wordt het weer een hotel.  

Hoelang blijft Fletcher een 
opvanglocatie 

Als het Fletcher Hotel voor asielopvang wordt ingezet, dan is 
dat voor maximaal 5 jaar. We zullen dit vastleggen in de 
afspraken met het COA.  

Overal in het land zie je dat 
asielzoekers toch langer blijven 
dan eerst werd gezegd. Gebeurt 
dat straks ook in het Fletcher 
Hotel 

Nee, dat gebeurt niet. We leggen in de afspraken met het 
COA vast dat deze locatie voor maximaal 5 jaar voor 
asielopvang kan worden ingezet.  

Waarom organiseren jullie deze 
asielopvang niet aan de 
Broekslagen waar ook de 
tijdelijke noodopvang was 

Het pand aan de Broekslagen is een leegstaand bedrijfspand. 
Daarin zijn voor de kortdurende noodopvang tijdelijk 
bedden geplaatst en ook tijdelijke toiletunits. Het pand leent 
zich niet voor langjarige asielopvang.  

  
Besluitvorming   
Alles is al besloten, dus waarom 
organiseren jullie dan nog deze 
inloopavond  

Er is nog geen besluit genomen door de gemeenteraad. Om 
te peilen wat de buurt vindt van de mogelijke asielopvang 
hebben we deze inloopbijeenkomst georganiseerd. Het 
verslag van de avond voegen we toe aan de vergaderstukken 
van de raad. De raad praat erover tijdens de politieke markt 
van 24 september. Vervolgens neemt de raad op 1 oktober 
een besluit. Daarna moet het COA nog een besluit nemen of 
zij dit inderdaad een geschikte locatie vinden.  

Ik wil eerst meer informatie 
voordat ik kan zeggen of ik voor 
of tegen ben. Kan zo’n 
informatiebijeenkomst 
georganiseerd worden voordat 
de raad er een besluit over 
neemt? 
 

Veel concrete informatie, bijvoorbeeld over de samenstelling 
van de groep, hoe de asielopvang er precies uit gaat zien, hoe 
de dagbesteding georganiseerd gaat worden en wie 
aanspreekpunt wordt voor de omgeving, is op dit moment 
nog niet bekend. Dat komt omdat we pas aan het begin van 
het proces staan. Deze inloopbijeenkomst was bedoeld om te 
peilen hoe omwonenden aankijken tegen de mogelijke 
asielopvang in het Fletcher Hotel. Welke vragen er leven en 
welke zorgen er zijn. We vonden het belangrijk om die 
signalen aan de raad mee te geven voordat zij een besluit 
nemen. Op het moment dat de raad een besluit genomen 
heeft, moet ook het COA nog besluiten of het Fletcher Hotel 
een geschikte locatie is. Daarna moeten er nog afspraken 
gemaakt worden tussen de gemeente en het COA. Bij die 
afspraken houden we zoveel mogelijk rekening met wat we 



 

 

tijdens de inloopbijeenkomst hebben opgehaald. We zullen 
op dat moment ook een informatiebijeenkomst voor de buurt 
organiseren.  

Kan het stuk nog van de agenda 
worden gehaald? Er is dan tijd 
om eerst met meer informatie 
naar de omgeving te gaan 

Alleen de gemeenteraad kan besluiten om een stuk van de 
agenda te halen. Veel praktische informatie wordt pas 
bekend op het moment dat daarover afspraken worden 
gemaakt met het COA. Daarbij hebben we als gemeente oog 
en aandacht voor de opmerkingen uit de buurt die we bij de 
inloopbijeenkomst hebben opgehaald. Er kunnen pas 
afspraken met het COA worden gemaakt, als de raad een 
besluit genomen heeft en als het COA vindt dat het Fletcher 
Hotel inderdaad geschikt is voor asielopvang. Zover is het op 
dit moment nog niet.   

Waarom leggen jullie niet 3 
locaties aan de raad voor waar 
de raad een keuze uit kan 
maken 

De locaties voor asielopvang liggen niet voor het oprapen. 
We kijken zorgvuldig of een locatie past binnen de 
uitgangspunten die de gemeenteraad heeft meegegeven. We 
doen dat niet lukraak. Op dit moment hebben we alleen het 
Fletcher Hotel op het oog voor asielopvang. Daar richten we 
ons op. 

Als de raad akkoord gaat, hoe 
ziet het proces er dan verder uit 

Als de gemeenteraad besluit om het Fletcher Hotel aan te 
bieden voor asielopvang, dan gaat het COA bekijken of dit 
inderdaad een geschikte locatie is. Het COA kan redenen 
hebben om dit geen geschikte locatie te vinden. Als het COA 
dit wel een geschikte locatie vindt, dan worden er met de 
gemeente afspraken gemaakt over hoe de asielopvang wordt 
georganiseerd en ingevuld. Daarna organiseren we een 
informatiebijeenkomst voor de omgeving.  

Zijn er vergunningen nodig om 
dit te organiseren; en is 
daarbinnen ook sprake van 
planschade 

Op het moment dat het Fletcher Hotel voor asielopvang 
wordt ingezet, moet een omgevingsvergunning worden 
aangevraagd. Dat is een juridische procedure waartegen 
bezwaar mogelijk is. Het is ook mogelijk om een verzoek om 
planschade te doen. Daar zal de gemeente dan een besluit 
over nemen.  

  
Veiligheid   
Hoe zorgen en borgen jullie de 
veiligheid voor de omgeving en 
ook voor andere inwoners 

Als gemeente hebben we de zorg voor een veilige 
woonomgeving. Dat betekent dat we hier met alle betrokken 
partijen goede en duidelijke afspraken over gaan maken. Dat 
gebeurt op het moment dat de raad heeft besloten om het 
Fletcher Hotel in te zetten voor asielopvang en het COA heeft 
besloten dat dit een geschikte locatie is.  

We vinden de korte lijntjes die 
er nu zijn met Gerry 
Lubbelinkhof erg fijn; kan dat 
niet zo blijven 

We begrijpen deze vraag goed. Dit signaal heeft ertoe geleid 
dat we gaan uitzoeken of dit te realiseren is op het moment 
dat het Fletcher Hotel voor asielopvang wordt ingezet.  

Bij wie kan ik terecht als er 
vragen of problemen zijn; is er 
dan een rechtstreeks nummer 
dat ik kan bellen 

Op het moment dat het Fletcher Hotel voor asielopvang 
wordt ingezet, worden hierover afspraken gemaakt. Deze 
informatie wordt gedeeld met de buurt.  



 

 

Kunnen mijn kinderen en ook 
ikzelf ’s avonds nog wel veilig 
over straat  

We begrijpen deze zorg die tijdens de inloopbijeenkomst met 
ons is gedeeld. Voor ons is veiligheid een belangrijk thema 
binnen de afspraken die we rond de organisatie van 
asielopvang gaan maken. Daarbij zullen we ook de politie 
betrekken. Onze inzet is te zorgen voor een veilige 
woonomgeving voor iedereen.   

Is er 24-uurs beveiliging 
aanwezig in en rond de 
opvanglocatie 

Over hoe de opvang wordt georganiseerd, worden nadere 
afspraken gemaakt op het moment dat de gemeenteraad en 
het COA een besluit hebben genomen. Onze inzet is dat de 
opvang op een rustige manier verloopt en dat de buurt zich 
veilig voelt. We zullen doen wat nodig is om dat te 
organiseren.  

Kan de gemeente een rol spelen 
in de zorg voor een veilige buurt 

Ja, dat kunnen we en dat is ook onze inzet. Als het Fletcher 
Hotel voor asielopvang wordt ingezet, zullen we daar met 
alle betrokken partijen heldere afspraken over maken die we 
ook met de buurt zullen delen.  

Hoe gaan jullie handhaven als 
blijkt dat dingen uit de hand 
lopen en welke maatregelen 
gaan jullie daarvoor nemen   

Het is onze inzet om de opvang op een rustige manier te 
laten verlopen en dat de buurt zich veilig voelt. Dat is ons 
uitgangspunt bij de nadere afspraken die hierover gemaakt 
moeten worden.  

Kan er gewerkt worden vanuit 
het uitgangspunt van zero 
tolerance  

We zullen alles doen om te zorgen voor een veilige 
woonomgeving voor iedereen. Daar gaan we goede 
afspraken over maken met alle betrokken partijen, 
waaronder het COA. De concrete invulling hiervan gebeurt 
op het moment dat het Fletcher Hotel voor asielopvang 
wordt ingezet. 

  
Spreidingswet   
De Spreidingswet wordt straks 
afgeschaft. Waarom wachten 
jullie dat niet af. Waarom moet 
Steenwijkerland zo nodig 
vooroplopen.  

Of en zo ja, wanneer de Spreidingswet wordt afgeschaft, 
weten we op dit moment nog niet. Dat betekent dat we nu 
nog te maken hebben met een wettelijke opgave waar we 
invulling aan moeten geven.  

Hoeveel asielzoekers zou de 
gemeente moeten opvangen 
volgens de Spreidingswet  

Volgens de Spreidingswet moet Steenwijkerland aan 245 
asielzoekers een opvangplek bieden.  

  
Organisatie   
Wie organiseert deze opvang; 
de gemeente of het COA 

In principe organiseert het COA in ons land de asielopvang. 
Tijdens de inloopbijeenkomst hebben we gemerkt dat het 
vertrouwen daarin bij omwonenden niet groot is. Als 
gemeente vinden we het belangrijk dat asielopvang op een 
goede manier verloopt. Als het Fletcher Hotel voor 
asielopvang wordt ingezet, zal dat bij de uitwerking van de 
afspraken voor ons een belangrijk uitgangspunt zijn. We 
doen daarvoor alles wat nodig is.  

Welke afspraken hebben jullie 
met het COA gemaakt  

Er liggen geen afspraken met het COA. Dit gebeurt pas op 
het moment dat de gemeenteraad en het COA besloten 



 

 

hebben dat het Fletcher Hotel voor asielopvang wordt 
ingezet.  

Welke invloed heeft de 
gemeente; kan de gemeente 
bijvoorbeeld met het COA 
afspreken dat er niet alleen maar 
mannen komen 

Op het moment dat de raad en het COA besloten hebben dat 
het Fletcher Hotel voor asielopvang kan worden ingezet, 
maakt de gemeente afspraken met het COA. Hierin kan de 
gemeente ook aangeven welke voorkeur er is als het gaat om 
de samenstelling van de groep. Tijdens de inloopbijeenkomst 
bleek duidelijk dat omwonenden huiverig zijn voor een 
groep die alleen uit (jonge) mannen bestaat. Voor ons is dat 
aanleiding dit zeker mee te nemen bij de uitwerking van de 
afspraken die gemaakt zullen moeten worden.  

Waarom pakt de gemeente dit 
niet zelf op; het loopt met de 
Oekraïense opvang toch ook 
goed 

In principe organiseert het COA in ons land de asielopvang.  

  
Asielopvang   
Wat is de samenstelling van de 
groep asielzoekers; toch niet 
alleen maar (jonge) mannen 

Op deze vraag kunnen we op dit moment nog geen 
antwoord geven.  

Heeft de gemeente invloed op 
wie er naar deze opvang komt 

Als gemeente zullen we daar gedeeltelijk invloed op hebben. 
We begrijpen dat er een voorkeur is voor gemengde groepen 
van gezinnen, mannen en vrouwen. Dat zal ook onze inzet 
zijn. Of dit volledig haalbaar is, weten we op dit moment 
niet. Veel gemeenten hebben dezelfde wens en tegelijkertijd 
zien we dat er bij de groep asielzoekers die ons land 
binnenkomt meer mannen dan vrouwen en kinderen zijn.  

Wanneer ben je een kansrijke 
asielzoeker 

Een kansrijke asielzoeker is een asielzoeker die waarschijnlijk 
in Nederland zal mogen blijven.   

Hoever zijn deze mensen in hun 
asielprocedure; welke status 
hebben ze  

Kansrijke asielzoekers zitten doorgaans al in de 
asielprocedure. Zij maken grote kans om in Nederland te 
mogen blijven. Een statushouder heeft de asielprocedure al 
doorlopen en mag in Nederland blijven. Omdat er weinig 
woningen zijn, zitten veel statushouders nog in het 
aanmeldcentrum in Ter Apel of in andere opvanglocaties.  

Wanneer komen de asielzoekers  Daarover moeten nog nadere afspraken worden gemaakt met 
het COA. Dat gebeurt op het moment dat zowel de raad als 
het COA het Fletcher Hotel een geschikte locatie vinden voor 
asielopvang en als hierover goede afspraken zijn gemaakt.  

Om hoeveel asielzoekers gaat 
het 

In het Fletcher Hotel kunnen zo’n 80 asielzoekers worden 
opgevangen.  

Wat gaan de asielzoekers de 
hele dag doen 

Daarover worden nadere afspraken gemaakt op het moment 
dat het Fletcher Hotel voor asielopvang wordt ingezet. Voor 
ons als gemeente is dit een belangrijk thema om goed te 
organiseren.  

Mogen asielzoekers en 
statushouders werken 

Ja, voor statushouders geldt dat zij meteen mogen werken. 
Asielzoekers mogen dat onder bepaalde voorwaarden. Als 
gemeente zullen we dit ook stimuleren. Want werk betekent 
een dagbesteding en voorkomt verveling.  



 

 

Hoe zorgen jullie ervoor dat we 
straks niet alleen maar 
rondhangende mannen hebben 
die voor problemen gaan zorgen 

We gaan daarover goede afspraken maken met alle 
betrokken partijen. Ook voor ons als gemeente is dit een 
belangrijk aandachtspunt.  

Wie begeleidt de asielzoekers Daarover moeten nog nadere afspraken worden gemaakt met 
het COA. Dat gebeurt nadat zowel de raad als het COA het 
Fletcher Hotel een geschikte locatie vinden voor asielopvang. 

Worden er huisregels opgesteld  Daarover worden nadere afspraken gemaakt met het COA. 
Dat gebeurt nadat zowel de raad als het COA het Fletcher 
Hotel een geschikte locatie vinden voor asielopvang. 

Hoe zorgen jullie ervoor dat de 
groep straks binding heeft met 
de wijk  

Nadat de raad en het COA een besluit hebben genomen, 
gaan we met diverse partijen en organisaties in overleg om te 
kijken op welke manier iedereen kan bijdragen aan een 
goede onderlinge verhouding en verbinding met elkaar.   

Wie gaat straks de rotzooi 
opruimen die straks in de 
omgeving komt te liggen  

Binnen de afspraken die gemaakt worden over de 
begeleiding van asielopvang, zal ook dit worden 
meegenomen. Dat gebeurt op het moment dat zowel de raad 
als het COA het Fletcher Hotel een geschikte locatie vinden 
voor asielopvang. 

Hebben statushouders recht op  
huisvesting 

Statushouders zijn asielzoekers die de asielprocedure hebben 
doorlopen en in Nederland mogen blijven. Elke gemeente 
krijgt de taak om aan -  een door het Rijk vastgesteld aantal – 
statushouders huisvesting te bieden. In de huidige 
woningmarkt is dat geen gemakkelijke opgave, want naast 
statushouders zijn er meer mensen die een woning nodig 
hebben. De gemeente heeft zelf geen woningen, maar maakt 
daarover afspraken met de woningcorporaties.  

  
Algemeen  
Hebben jullie al een draaiboek 
klaarliggen  

Nee, er ligt nog geen draaiboek klaar. Dat komt omdat we 
nog aan het begin van het proces zitten. De raad moet nog 
een besluit nemen en ook het COA moet nog bepalen of het 
Fletcher Hotel inderdaad een geschikte locatie is. Pas daarna 
zullen er over de asielopvang concrete afspraken kunnen 
worden gemaakt.  

Als er asielopvang komt, dan 
wordt mijn huis minder waard. 
Hoe gaan jullie daarmee om 

We hebben deze indruk niet, maar het is altijd mogelijk om 
als omwonende een verzoek om planschade te doen. De 
gemeente gaat daar dan een formeel besluit over nemen.  

Wat kan ik doen om te helpen, 
bijvoorbeeld dat deze mensen 
aan het werk gaan of iets te 
doen hebben 

Op dit moment kunnen we op die vraag nog geen antwoord 
geven. De nadere invulling over de organisatie van de 
asielopvang – en wat daar verder nog voor nodig is – volgt 
nadat de raad en het COA een besluit genomen hebben.  

De route vanaf het Fletcher 
Hotel naar de binnenstad loopt 
via een smal en onverlicht 
fietspad. Ook de fietsbrug over 
de Steenwijker Aa is smal en de 
haag langs de benzinepomp 
zorgt voor een zichtbeperking. 

Als de raad en het COA een besluit hebben genomen, dan 
gaan we kijken welke maatregelen genomen moeten worden 
om de opvang zo goed en veilig mogelijk te organiseren. 
Daarbij kijken we ook de route van het Fletcher Hotel naar de 
binnenstad.  



 

 

Gaan jullie maatregelen nemen 
om deze route aanzienlijk te 
verbeteren 
Komt er extra verlichting op het 
pad dat de asielzoekers zullen 
nemen om in de binnenstad te 
komen 

Op het moment dat het Fletcher Hotel voor asielopvang 
wordt ingezet, bekijken we welke maatregelen nodig zijn om 
te zorgen voor een veilige woonomgeving. Goede 
verkeersverlichting hoort daar ook bij.   

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


